

28 September 2020

NOTICE TO VISITORS

Beautylife Bonanza 2020 COVID-19 Update and Onsite SOP

In light of the latest development of the COVID-19 situation in **Sabah**, Malaysia, the Ministry of Health has introduced mandatory swab tests for all other returnees from Sabah between 27 September until 10 October 2020.

We seek kind cooperation from all visitors who were in **Sabah** and returned between 19 - 26 September or visitors who have been in close contact with those who returned on 27 September 2020 onwards and are required for a mandatory quarantine, to please avoid attending the fairground. Kindly make other arrangements or contact the Organiser for further assistance.

Informa Markets assures that all events organised will follow our Informa AllSecure guidelines. All necessary precautionary measures at the exhibition venue adhering to SOPs set by the government will be taken to ensure the safety and wellbeing of all participants. The Kuala Lumpur Convention Center is also taking extra precautions with enhanced cleaning following strict guidelines to provide a safe and healthy business environment to all visitors.

In the meantime, we encourage everyone to remain vigilant. Take precautions to stay healthy.

>> Contact: beautylife.bonanza@informa.com , +603-9771 2688

Beautylife Bonanza 2020: 2019 冠状病毒更新和展会现场 SOP

鉴于马来西亚**沙巴州** 2019 冠状病毒局势的最新发展，卫生部已宣布所有于 2020 年 9 月 27 日至 10 月 10 日从沙巴州返回者必须强制进行拭子测试。

主办机构寻求所有在 9 月 19 日至 26 日之间从**沙巴州**归来的访客，或与于 9 月 27 日之后从**沙巴州**归来且必须进行强制隔离的人士有密切联系的访客给予充分合作，避免出席展会。请另做其他妥善安排，或联系主办机构以寻求进一步协助。

Informa Markets 举办的所有展会都将遵循 Informa AllSecure 准则。为确保所有参与者的安全和福祉，我们将在展览场地采取所有必要的预防措施，并遵守政府制定的标准操作程序 (SOP)。吉隆坡会展中心也将遵循严格的准则，采取额外措施，加强清洁，为所有访客提供安全健康的营商环境。

同时，主办机构鼓励大家保持警惕。采取预防措施，保持健康。

>>联系方式: beautylife.bonanza@informa.com , +603-9771 2688